
Protokoll – Styrelsemöte Snöstorps Stadsdelsförening 2019-09-03 

Närvarande: Magnus Askling, Jan Johansson, Håkan Bandheim, Sten Nilsson, Malin Andersson, 

Christer Nilsson, Johnny Skoog, Cathrine Sjölin 

1) Mötets öppnande. Magnus hälsar alla välkomna. 

2) Genomgång av föregående protokoll och godkännande. Protokollet läses upp och godkännes. 

3) Information från Samhällsföreningsmötet den 21:a augusti. Bifogar anteckningar från mötet. 

Magnus läser upp protokollet. Kommunen vill att alla föreningar ska ha ett medlemsregister, 

men det frångår stadgarna i Snöstorps Stadsdelsförening. Frågan kommer att fortsätta lyftas till 

kommunen för en lösning, förhoppningsvis kan ett undantag skrivas för föreningen. Samma 

problem gäller för Trönninge Samhällsförening. Det finn även en inbjudan till nätverksträff på 

Hallarna. De som känner att de kan gå får anmäla sig. 

4) Aktivitetslista, status och planering 

a) Vägar och parkförvaltning. Sten tar upp situationen vid Prästvägen/Fyllebrovägen. En 

förändring måste till. Ett alternativ skulle vara att fortsätta Prästvägen parallellt med 

Fyllebrovägen, bort till befintlig rondell vid Max/påfart E6. Ev kommer boende på Gamla 

Prästvägen motsätta sig detta, då trafiken kommer öka förbi deras fastigheter. Jan har fått in 

ett klagomål till föreningen angående parkeringen vid skolan. En boende klagar bland annat 

på att de inte kommer ut från sina infarter på grund av föräldrar, som lämnar barn på skolan, 

parkerar längs med vägen och blockerar infarter. Dessutom rinner det regnvatten från gatan 

in på hans tomt vid kraftigt regn. Föreningen har fortfarande inte fått svar på frågorna som 

skickades in till kommunen efter höstmötet 2018. Cathrine skickar ny påminnelse till Jenny 

Axelsson. Ungdomar uppehåller sig med sina EPA och spelar hög musik och skräpar ner vid 

kyrkan och församlingshemmet. Många är oroliga och vågar inte besöka kyrkogården. 

b) Skolan. Inget nytt från kommunen. Frågan lyfts vid höstmötet. 

c) Lekplatser och aktivitetsytor. Johnny har varit i kontakt med teknik och fritid. Kommunen 

kommer i framtiden att satsa på färre och större lekplatser. Pulkabacken från förra året är 

inte längre aktuellt. Johnnys förra kontakt på kommunen har slutat och hans efterträdare 

kunde inte förstå varför den hade slagits, och det kommer inte vara aktuellt längre. Johnny 

fortsätter driva ärendet. Grönområdet vid bautastenarna har inte klippts i år. Boende intill 

har varit i kontakt med kommunen angående klippning. De fick då till svar att de kunde få 

skriva avtal med kommunen för att själva ta hand om skötseln av det området. De ville då ha 

föreningen att skriva på ett sådant avtal, men Magnus kände sig tveksam till detta och det 

blev därför inte av. Risken är överhängande att skötseln kommer att falla pga ingen kommer 

vilja sköta det. 

5) Planering inför höstmötet. Datum föreslås till den 14/11 kl 18.30 i skolans matsal, reservdatum 

föreslås till 19/11. Frågor att ta upp på dagordningen, trafik och vägplanering, skolan. Beläggning, 

förstärkning och avvattning av gatorna. Trafiksituationen vid skolan samt parkering. Byvägen, 

Fyllebrovägen/Prästvägen. Utfart Snöstorp Ö R25. Vi bjuder in lämpliga personer från 

kommunen, politiker och tjänstemän för samtal och frågor, till exempel Jenny Axelsson. Reklam 

för höstmötet, sätta upp anslag på bland annat skolan och förskolor.  

6) Övriga frågor.  

a) Jan informerar, som närmsta granne, att det ska byggas ett serviceboende på tomten vid 

korsningen Byvägen Backavägen. Förslaget ligger ute för upphandling. Föreningen följer 

utvecklingen via Jan.  



b) Nästa styrelsemöte sätts till 1/10 hemma hos Cathrine kl 19.00. 

7) Mötet avslutas. 

 

Malin Andersson 

Mötessekreterare  


